
Jeg ønsker å stille til faktultetsstyret på NMBU fordi jeg vil være en tydelig og 
kvinnelig stemme som kan hjelpe til å styre NMBU mot å bli et bærekraftig og 
inspirerende universitet for fremtidens ungdom. Jeg mener NMBU sitter med et 
spesielt ansvar om å sette standarden for bærekraft, og legge til rette for kritisk- 
og selvstendig tenkende mennesker, som i sin tid på (og etter) NMBU besitter 
verktøyene for å kunne bygge de nye og bærekraftige systemene vi så sårt 
trenger. 
 
Vi er i en enormt kritisk situasjon i dag, og det er nå vi må handle for å avverge 
den værste økologiske krisen. NMBU hevder de vil være foregangskvinner for en bærekraftig politikk 
og utdanning, og jeg ønsker å innta faktultetsstyret for å påvirke universitetet til å legge bort 
grønnsåpen og ta de vanskelige, men nødvendige valgene for å snu om på klima- og naturkrisen.  
 


